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7. TO:  ALL OFFERORS 

8. MSI ISSUING OFFICE  

Management Systems International, Inc.  
Al Alam street, Abboud bldg. Badaro, Beirut - Lebanon 
POC: Roula Hobeika 

 E-mail : rhobeika@msi-lebanon.com     

CC: nhadchiti@msi-lebanon.com  

9A.  MSI DONORS 9B. PRIME CONTRACT/TASK ORDER # 

Counterpart, Inc. through an award from USAID AID-268-A-13-00002-MSI 

9C. MSI PROJECT NAME 9D. PLACE OF PERFORMANCE /DELIVERY 

BALADI CAP Lebanon 

10. PURPOSE AND CHANGES 

The purpose of this Amendment is to 

1. Insertion of the Arabic sample text  
2. Cost per word for Arabic to English and English to Arabic 
3. Extension of the submission deadline  

 

Specifically, the following changes, additions and deletions shall be made: 

 

1. In Section C of the RFP document, under section C3, the Arabic sample text to be translated.  
2. In Section D of the RFP document, under Detailed Budget Format/Pricing Table, the Cost per Word for Arabic to 

English and English to Arabic.   
3. Extension of the submission deadline from October 5, 2018 at 3:00pm – Beirut local time to October 12, 2018 at 

3:00pm – Beirut local time 

 

Arabic Sample Text 

 

البشرية، ما هو الهدف الأولي من أجل فهم أفضل بالنظر إلى الخبرة السابقة لدى ممثل الموارد  .1
 الممارسات لهذا العمل؟

فهم مزايا وعيوب العمل في الأعمال التجارية الصغيرة في مقابل سلسلة مطاعم كبيرة من خلال البحث  .أ
 عن البيانات المنشورة.

رة في خبرته الكبيإعلام أصحاب المطعم بشأن كيفية سير العمل في سلاسل المطاعم الكبيرة من واقع  .ب
 هذا الصدد.

 تحديد المعادلات الرئيسة للنجاح من خلال مراقبة الموظفين وإجراء المقابلات معهم جميعًا. .ج
وضع سياسات للقضاء على مشكلات الحضور التي تواجه المطعم الحالي، ومنع استمرار نفس النوع  .د

 من السلوك.
 

ي تضم مرشحين مؤهلين لتقديم عمل مؤسسي ناجح عند إعداد مجموعة طلبات المتقدمين الخارجيين الت .2
 ضمن بيئة عمل عائلية، ما هي المهارات الأساسية التي ينبغي أن تتوافر لدى ممثل الموارد البشرية؟
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 يمتلك خبرة في العمل مع سلاسل مطاعم كبيرة. .أ
 يتمتع بروح تنافسية، ولديه دافع لتحقيق النجاح. .ب
 متخصصًا في مجاله.يكون ملائمًا من الناحية الثقافية و .ج
 ذو رأي مستقل ومِقْدام. .د

 
دون بشأن مشاركتهم المستقبلية في مجال عمل العائلة، فما هي المناقشة  .3 بما أن أبناء مالكي المطعم مُتَرَدِّ

 التي يجب أن يجريها معهم ممثل الموارد البشرية؟
دِهم في الأمر، .أ وأن يوضح لهم كيف يمكن لذلك  الاجتماع مع الأبناء لشرح المشاكل المترتبة على تَرَدُّ

 أن يدمر مستقبل العمل.
 تشجيع الأبناء على عدم العمل في المطعم؛ حيث إن تدخل الصلات العائلة ليس في صالح سير العمل. .ب
 سؤال العائلة عن الأقارب الآخرين الذين يمكنهم تولي مناصب قيادية. .ج
توقعات الانتقال للأدوار القيادية في المطعم الجديد  الاجتماع مع المالكين وأبنائهم كلٍّ على حِدَةٍ؛ لتحديد .د

 باستخدام التحليل الرباعي )تحليل نقاط القوة ونقاط الضعف والفرص والتهديدات(.
 

 
 

All other Terms and Conditions shall remain unchanged. 
 

11. ACKNOWLEDGMENT OF RECEIPT, ACCEPTANCE AND RETURN OF AMENDMENT 

The Offeror is required to acknowledge their receipt of this Amendment by signing and returning a copy of this 
Amendment to MSI (See Block 8), emailing their acknowledgement of this specific Amendment to MSI (See Block 8) or 
including a signed copy of this Amendment with their proposal / quotation.  Offerors that fail to properly acknowledge 
their receipt and acceptance of this Amendment may not be considered for award. 
 
Offeror hereby acknowledges and accepts the changes, additions, and/or deletions set forth in this 
Amendment. 

 

  

 

  

SIGNATURE & PRINTED NAME OF AUTHORIZED REPRESENTATIVE DATE 

12. ISSUANCE OF AMENDMENT 

Questions or Requests for Clarifications regarding the Amendment must be directed by email to Roula Hobeika; Procurement 
& Administration Manager E-mail: rhobeika@msi-lebanon.com & Nariman Hadchiti nhadchiti@msi-lebanon.com  
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